
Zpráva z komise pro výchovu a vzdělávání

Komise výchovy a vzdělávání se schází pravidelně jedenkrát za 14 dní před
zasedáním krajské rady. Materiály jsou všem zasílány v dostatečném předstihu
pro prostudování. Taktéž zápisy z jednání jsou zpracovány odpovědně a
vystihují dobře průběh jednání. Již po několikáté jsem byl navržen
ověřovatelem zápisu a komisí schválen. Komise je velmi dobře řízena ve svém
jednání předsedou komise PaedDr.Zdeňkem Pešou. Jednání jsou věcná a dobře
připravená. Jednání komise se pravidelně zúčastňuje vedoucí odboru školství
Kr. úřadu, nebo její zástupkyně a uvádí vždy každý bod programu a odpovídá
na případné dotazy členů komise.
Pokud je třeba, mám možnost se dle potřeby vyjádřit ke kterémukoliv bodu
jednání. Mé připomínky jsou uváděny v zápise z jednání. Taktéž v bodě
"Různé" velmi často informuji komisi o práci s talentovanou mládeží a o
akcích, pořádaných Sdružením na podporu talentované mládeže České republiky,
o.s.. Komise tyto mé zprávy oceňuje a jsou uváděny v zápisech o jednání.
V komisi mám jako stálý host za ANNO JMK velmi dobrou pozici a mé
připomínky, náměty a názory jsou brány v potaz v rámci jednání a komise se k
nim většinou kladně vyjadřuje. Ani jedenkráte se nestalo, že by komise
nevzala v úvahu mé připomínky, nebo zprávy o akcích.
Komise jedná racionálně, věcně a klima v komisi je velmi přátelské. Komise
se schází v počtu, který umožnuje usnášení schopnost. Předseda nedávno
tlumočil názor vedení kraje, že naše komise se schází pravidelně a je i
usnášeníschopná a že stanoviska komise jsou ku prospěchu školství v kraji.
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